



DCO

Dive Center Organisation
by WorldService Information Solutions



DCO - Not Only Software

DCO Enterprise is a full service solution for the administration and marketing of dive centres and resort.

Our solution helps you to optimize the administration. It also offers many tools and support for marketing, management and controlling.

In this brochure you find an overview of the key features. More detailed information about the functions and services is found on our website.

DCO - nicht nur Software

DCO Enterprise ist eine komplette Lösung für die Administration und das Marketing von Tauchbasen.

Neben der vollständigen Optimierung der Administration durch die DCO Software, beinhaltet unsere Lösung auch viele Tools und Unterstützung in den Bereichen Marketing, Basenoptimierung und Controlling.

In dieser Broschüre finden Sie eine Übersicht über die wichtigsten Leistungen. Weitere, detaillierte Information zu DCO Enterprise finden Sie auf unserer Website:

www.dco-enterprise.com

DCO History

- 1995 First Version of DCA
- 1997 DCA - Dive Center Administration
- 2001 DCA 2000
- 2004 DCO
- 2011 DCO Enterprise
Full Service Solution

Die Geschichte von DCO

- 1995 DCA - erste Version
- 1997 DCA - Dive Center Administration
- 2001 DCA 2000
- 2004 DCO
- 2011 DCO Enterprise
Komplettlösung





DCO Software Application

The Key Points:

Accounting	Income, Expenses, Cashbooks
Addresses	Check-in/-out, Payments, Sales
Service	Organizer, Boat Lists, Dive Roster Logbooks, Courses, Task manager
Instructors	Staff Admin, Worked Days, Salaries, Commission, Payrolls
Tour Operators	Tour Operator Admin, Prices, Invoices Sales Agents, Admin, Commission
Items/Services	Admin, Special Sales, Stock Control Inventories, Maintenance Control
Others	Monthly Closing, Statistics, Data Exchange Head Office, Consolidation Module and much more...

DCO Softwareanwendung

Die wichtigsten Funktionen:

Buchführung	Einnahme, Ausgaben, Kassenbücher
Adressen	Check-in/out, Zahlungen, Verkäufe
Ausfahrten	Organizer, Bootslisten, Dive Roster, Logbücher, Kurse, Aufgabenplanung
Tauchlehrer	Verwaltung, gearbeitete Tage, Gehälter, Provisionen, Abrechnungen
Veranstalter	Verwaltung, Preise, Fakturierung Verkaufsagenten, Provisionen
Artikel	Verwaltung, Aktionen, Lagerkontrolle, Inventur, Wartungsplanung
Sonstiges	Monatsabschlüsse, Statistik, Daten- austausch mit Zentrale, Konsolidierung und vieles mehr



DCO Online Marketing Tools

Website Tools

DCO contains online data exchange possibilities with the DCO web server. Tools are available to integrate data directly on your website, i.e. congratulations lists.

E-mail Marketing

You can send customized e-mails via MS Outlook to a specific target-group of your customers. A very effective marketing tool.

Online Back Office

The system provides you with a personal back office on the DCO web server. You receive current marketing tips and can (as an example) send automated birthday wishes to your customers. There is much more...

DCO Online Marketing Tools

Website Tools

DCO ermöglicht einen Datenaustausch mit dem DCO Webserver. Dadurch erhalten Sie die Möglichkeit, automatisch Daten aus DCO auf Ihre Website zu integrieren. Zum Beispiel mit Gratulationslisten.

E-Mail-Marketing

Sie können direkt aus der DCO Software heraus (Outlook) E-Mails an selbst definierbare Kundengruppen senden und so ein effektives E-Mail-Marketing betreiben.

Online Backoffice

Jeder Nutzer von DCO hat sein persönliches Backoffice auf dem DCO Server. Neben interessanten Marketing-Tipps kann man dort automatische Geburtstagsmails an Kunden verwalten uvm...



Scuba Logbook

Scuba Logbook is a platform for divers to log dives and administrate certificates, personal data and pictures. DCO communicates directly with Scuba Logbook:

- Automatically upload dives into your guests online logbook
- Fast check-in with retrieving of related data from the server
- Direct online check for logbook, certificates and medical

You can sell Scuba Logbook cards with your own logo.

Learn more about this amazing tool on www.scuba-logbook.com

Scuba Logbook

Scuba Logbook ist eine Plattform für Taucher, auf denen diese ihre Tauchgänge, Zertifizierungen, persönlichen Daten und Fotos verwalten können. DCO kann direkt mit Scuba Logbook kommunizieren:

- Tauchgänge automatisch ins Logbuch übertragen
- Schneller Check-In durch Datenübernahme vom Webserver
- Direkte Prüfung von Logbuch, Zertifizierungen und Medical

Scuba Logbook Karten können direkt vom Dive Center mit dem eigenen Logo verkauft werden.

Weitere Infos unter:
www.scuba-logbook.com

Other Services

Training and Installation

We offer eLearning (eMAUTA.com) for setting up and using DCO most effectively. Upon request we offer individualized and personal training and consulting.

Support and Updates

You get full support and access to regular updates which you can download from your back office on the DCO server.

Customizing

We offer customizing and adaptations (i.e. special data export to Excel, etc.) upon request.

Weitere Dienstleistungen

Schulung und Installation

Über eLearning (eMAUTA.com) kann jeder Nutzer selbst lernen, wie er die DCO Software am effektivsten installiert und nutzen kann. Auf Wunsch führen wir auch persönliche Schulungen und Consulting durch.

Support und Updates

Jeder DCO-Nutzer erhält vollen Support und hat Zugang zu regelmässigen Updates, die er online vom DCO Server herunterladen kann.

Individuelle Anpassungen

Anpassungen, Erweiterungen (z.B. spezieller Datenexport nach Excel, etc.) können wir jederzeit anbieten.



www.dco-enterprise.com

A Solution By

WorldService Information Solutions

Nöggel 721

9055 Bühler

Switzerland

Phone: +41 71 793 37 30

E-mail: info@dco-enterprise.com

www.worldservice.com